

SYNOPSIS OF DECEMBER 5, 2022 SESSION MEETING:

1. **CHRISTMAS EVE IN PERSON SERVICE** at VTPC Hall on Dec. 24, 2022 10:30 AM
 - Those still wishing to contribute to VCPC and have the donation included in their 2022 tax receipts may bring their donations to the Christmas Eve Service.
 - Also a Food Collection of can goods and non-perishable goods will be collected at the service to be donated to Union Gospel Mission in Vancouver's DTES.
2. **REV. MORGAN WONG'S** medical leave extended to the end of 2022.
3. **The CHURCH THEME for 2023 is Psalm 127:1(NIV)**
 - "Unless the LORD builds the house, the builders labor in vain.
 - Unless the LORD watches over the city, the guards stand watch in vain".
4. **OCM SEARCH COMMITTEE** will be expanding the scope of their committee in meeting ministry needs other than just considering the calling of a minister.
5. **FOUR PROPOSED JOINT SERVICES IN 2023:**
 - AGM Sunday (date TBD)
 - Good Friday (4/07)
 - Thanksgiving (10/08)
 - Christmas Eve (12/24)
6. **2023 BUDGET:** Treasurer will be presenting the 2023 Budget to the congregation at the AGM for approval in a new format.

2022 年 12月5日堂議會會議摘要

1. 2022 年12月24 日上午10:30 在 VTPC 禮堂舉行的聖誕前夕實體崇拜,

那些仍然希望為 VCPC 捐款並將捐款計入他們 2022 年的人稅收收據可以將他們的捐款帶到聖誕前夕實體崇拜。

- 還將收集罐頭食品 and 不易腐爛的食品捐贈給溫哥華 DTES 的 Union Gospel Mission 的服務。

2. 修訂版。黃鼎盛宗牧師的病假延長至 2022 年底。

3. 2023 年的教會主題是詩篇 127:1(NIV) “若不是耶和華建造房屋，建造的人就枉然勞力；若不是耶和華看守城池，看守的人就枉然警醒”。

4. 招聘遴選委員會將擴大其委員會的範圍以滿足事工的需要，而不僅僅是考慮招聘牧師。

5. 2023年擬議的四項聯合崇拜：

-AGM週日日期待定)

-耶穌受難日(4/07)

-感恩節(10/08)

-平安夜 (12/24)

6. 2023年預算：財務主管將在年度AGM大會上以新格式向會眾提交2023年預算以供批准。